

List 1

#	Name of the Book	ISBN	Received
1	StudySync GRADE11 TEXTBOOK	New Saudi Edition	
2	Studysync Grammar, Language And Composition Workbook Gr 11	New Saudi Edition	
3	Inspire Biology Complete Student Bundle, 1year subscription	9780076884360	
4	Inspire Chemistry Complete Student Bundle, 1year subscription	9780076884445	
5	Inspire Physics Complete Student Bundle, 1year subscription	9780076884483	
6	Zero 1	9786145210184	
7	Le Français pour tous	9786145120537	

Price After Discount (VAT included) : 2500 SR
Student's Full Name:
Section:
Receiving Date:



Kindly transfer the book fees and send a copy of the payment transfer via email and mobile number shown in the attached picture.

The books will be delivered at the school premises.

الرجاء تحويل قيمة الكتب وإرسال صورة التحويل على الايميل والواتساب (الايمل ورقم الجوال المرفقان بالصورة)

سيتم تسليم الكتب داخل المدرسة.

Notes from the Publishing Company

ملاحظات من دار النشر

1. Approved Editions & Book Codes

Kindly note that parents/guardians are requested to purchase the exact edition and book code listed in the school's approved book list, whether purchasing through the school or from another bookstore or retailer. As the same book may have different editions or versions, simply matching the book title is not sufficient. We kindly ask parents/guardians to check the edition and book code carefully before completing their purchase to ensure that the correct approved version is obtained. Please also note that the Publishing Company cannot guarantee the availability of an electronic version, if applicable, for books purchased from external sources or third-party retailers.

1- الفسوحات :
يلتزم ولي الأمر بشراء الطبعة ورمز الكتاب المحددين في قائمة الكتب المعتمدة والمفسوحة سواء تم الشراء من المدرسة أو من أي مكتبة أو جهة بيع أخرى. ولا يُعتمد بتطابق اسم أو عنوان الكتاب فقط نظراً لوجود طبقات سابقة أو إصدارات أخرى من ذات الكتاب قد تكون غير مفسوحة أو غير معتمدة ويقع على ولي الأمر مسؤولية التأكد من مطابقة الطبعة والرمز قبل الشراء. كما لا تتحمل دار النشر مسؤولية توفير النسخة الإلكترونية (إن وُجد) لأي كتب يتم الحصول عليها من مصادر أو من جهات خارجية.

2. Book Delivery Timeline

The Publishing Company would also like to kindly clarify that book orders are processed according to the priority of payment transfers received. While every effort is being made to ensure that books are delivered as quickly as possible, some delays may occur due to circumstances beyond the Publishing Company's control or due to delays in payment transfers.

2- مواعيد تسليم الكتب:
تود دار النشر التوضيح بأن تأمين الكتب يكون حسب أولوية التحويل. ولا تتحمل دار النشر مسؤولية أي تأخير في وصول أو تسليم الكتب نتيجة ظروف خارجة عن إرادتها أو تأخر التحويل، مع الحرص على تسليم الكتب في أقرب وقت ممكن.

شاكرين تفهمكم و تعاونكم

We truly appreciate your understanding, patience, and cooperation.

List 2

1	AP Precalculus – Exam Preparation & Practice (Provided By School)
2	AP Chemistry – Exam Preparation & Practice (Provided By School)
3	AP Biology – Exam Preparation & Practice (Provided By School)
4	AP Physics – Exam Preparation & Practice (Provided By School)
5	Barron's AP English Language and Composition, 7th Edition (Available at Jarir Bookstore or Amazon)
6	Blitzer Precalculus, 5th Edition (Available at Jarir Bookstore or Amazon)